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                       14 medlemmer deltog i mødet. 
Dagsorden iflg vedtægterne.

Mødet startede med, At Bjarne viste den nu fremskaffede film om Hospitalskirken.
Filmen vakte glæde og er lagt på HLTV og YouTube.

Herefter orienterede Bjarne om den nu bevilgede donation fra Insero kr. 20.000 – incl. Moms.
Og Bjarne arrangerer møde med Insero om det videre forløb. 

1) Valg af dirigent:  Erik Sindberg  Sørensen blev valgt.

2) Formandens beretning:
             Beretning 2021
             Beretningen kan læses på hjemmesiden under Medlemssider pkt Referater.
             Beretningen blev enstemmig godkendt.

Beretning 2021 Det har ikke været det store aktivitet i 2021 på grund af Coronaen. Vi måtte aflyse 
møderne i januar og et i februar. I februar måned var Bjarne og jeg ude ved Henning Bornemann i 
Hornsyld, for et se på et mødelokale, i Hennings nedlagte butik, som vi måtte bruge, hvis ikke vi 
kunne komme på Præsthøjgård og det siger vi tak for Henning. Der var lidt uro omkring lokalet 
her, efter Daghjemmet har overtaget det. Men som tiden går og Coronaen dæmper sig lidt, er der 
faldet ro på her på Præsthøjgård. Det er jo også lige med hvem man snakker med heroppe. 
Smørrebrødet som vi købte oppe fra køkkenet til vores møder, har vi afbestilt de har sat det op til 
det dobbelte, så nu er vi gået over til Annis køkken. Så kvaliteten også i top. Klubbens 
sommerudflugt gik til Købmandsmuseet i Grumstrup. Vi var 19 tilmeldte. Men først fik vi buffe på 
Kystens Perle ved bygholm sø. Derefter gik turen til Grumstrup hvor vi fik vores kaffe og afholdt 
vores konkurrencer, sjov at se hvad det unge par havde samlet af gamle ting, på forholdsvis kort 
tid. Det første møde efter sommeren var d. 2. september, 8 medlemmer mødte op, men sådan er 
det når vejert indbyder til haven. Lørdag d. 11. september var vi tilmeldt ”Foreningens Dag” i 
Bytorv Horsens, en hyggelig dag, hvor vi fik snakket med mange mennesker. Senere i september 
skulle vi havde besøg af Glenn, som ved alt om computer, men det blev udsat på grund af manglen
tid fra Glenns side. Bjarne har lavet lavet et godt undervisnings program, om hvordan man 
redigere med flere kameraer, fremvist på en detaljeret måde. Og kan man ikke huske det, kan man
finde på Jottaclaud under HSVK undervisning. 14. oktober dukkede Glenn så op. Fik fik en 
gennemgribende undervisning i hvordan man rydder op på sin PC . Det var en stor mundfuld, for 
Glenn ved det meste om Pcen. 28. oktober så vi det færdige resultat af ”Trailcup” fra Bjerre skov, 
som nogle medlemmer var ude og filme. Henning og Bent havde klippet det sammen, med et flot 
resultat. Vi har indkøbt dobbelt clips mikrofon og en alm. trådløs mikrofon. Som er til fri 
afbenyttelse. Jyllandsstævnet som vi skulle afholde sidst i oktober, blev aflyst på grund af 
Coronaen. Den blev også aflyst i 2020. Så må vi se om det kan blive til noget i år. Sidst i oktober var



vi nogle stykker der bedømte 19 film, for Sjællandsstævnet. Det var vidt forskellige kvalitet. Så det 
var noget at komme igennem 19 film. Så var det Klubmesterskab og sæson afslutning, som blev 
afholdt på Marinen. Madden var fra Sejet Kro. Jeg var desværre ikke selv til stede, men jeg har 
hørt at der var god stemning. Klubmester i 2020 blev Gorm Flagstad, med filmen ”Peters 
Legetøjsbutik”. Han blev også Klubmester i 2019. Det kan ikke blive ved med at gå Gorm. Så vi 
andre må til at stramme os op. 2. plads gik til Erik Sindberg med filmen ”Indvielse af nyt klubhus” 
og 3. pladsen gik til Anker Frandsen med filmen ”Endelave”. Publikums afstemningen, var lige 
mellem Gorm Flagstad og Erik Sindberg. Filmene blev bedømt af Amager Videoklub. Vi har 
desværre mistet 3 medlemmer og en har meldt sig ud i 2021, men vi har også fået et nyt medlem. 
Så vil jeg takke for den trofasthed medlemmerne har vist for klubben i den her Corona tid. Tak til 
Anni og Bjarne for at vi stadigvæk kan få det til at fungere for Horsens Videoklub og Horsens 
LokalTV 

3) Fremlæggelse af revideret regnskab.
Anni gennemgik det udleverede reviderede regnskab, som viser
klubbens samlede aktiver på kr. 17.674,36  +  HLTV`s aktiver kr. 3.408,62
Regnskabet blev enstemmigt  godkendt  og kan ses på hjemmesiden under

                        medlemssider pkt. Referater.

4) Valg til bestyrelsen. På valg var Anni ( kasserer) og Bjarne (sekr.) 
Begge blev enstemmigt genvalgt.

5) Valg af suppleant.. Erik Sindberg blev enstemmigt genvalgt.

6) Valg af revisor: Henning Bornemann blev enstemmigt genvalg ( in absentia ).

7) Fastsættelse af kontingent.
Kontingentet fortsætter uændret.

8) Indkomne forslag: Der var ikke indkommet forslag.

9) Eventuelt: 
                           Her drøftedes bl.a. vort ønske om selvstændigt lokale med mulighed for 
                           studie-indretning til bl.a. interviews.
Dirigenten lukkede generalforsamlingen og takkede for god ro og orden, 

ref/ Bjarne.  








